



المرجع: DTCM/OUT/2020/0000616
التاريخ: 16/07/2020

To: All Hotel establishments in Dubai.

السادة/ أصحاب المنشآت الفندقية في إمارة دبي.
المحترمين
تحية طيبة وبعد ،،،

Greetings,,,

Subject: Sustainability Requirements for hotel establishments in Dubai

الموضوع: اشتراطات الاستدامة للمنشآت الفندقية في دبي

The Department of Tourism and Commerce Marketing would like to extend its greetings.

تهديكم دائرة السياحة والتسويق التجاري أطيب التحيات وتتمنى لكم دوام التقدم والازدهار.

We appreciate your efforts in adhering to the regulations issued in the field of sustainability in the tourism sector. Due to the current circumstances of the COVID19 pandemic, we have decided to extend the deadline for meeting the sustainability requirements for hotel establishments issued by DTCM/OUT/2018/0002905 until July 1, 2021.

نحن نقدر جهودكم المبذولة بالالتزام باللوائح الصادرة في مجال الإستدامة بالنسبة للقطاع السياحي. ونظرا للظروف الراهنة المستجدة لجائحة فيروس كورونا COVID19 مؤخرًا، فقد تقرر تمديد مهلة استيفاء اشتراطات الاستدامة للمنشآت الفندقية الصادرة عن التعميم رقم DTCM/OUT/2018/0002905 حتى 1 يوليو 2021.

This decision also applies to submission of data through the carbon calculator platform to enable hotels to gradually submit data dually until the end of the grace period.

وينطبق هذا القرار ايضا على تقديم البيانات من خلال منصة أداة احتساب الكربون وذلك لتمكين الفنادق من تقديم البيانات بشكل تدريجي الى نهاية فترة السماح.

For further details, kindly contact DTCM Call Center by E-mail info@dubaitourism.ae, or telephone number: 600555559.

المزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع مركز الاتصال على العناوين التالية: البريد الإلكتروني: info@dubaitourism.ae أو على الرقم: 600555559

Your Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Ahmad Khalifa AlFalasi
CEO Support Services and Investment

أحمد خليفة الفلاسي
مدير تنفيذي الخدمات المؤسسية والاستثمار

Digitally
signed by



الهوية الإرقمية
UAE PASS

التوقيع
الإلكتروني